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1 
Mötet beslöts vara utlyst i laga ordning 
 
2 
Till justerare för protokollet utsågs Tore Norden 
 
3 
Dagordningen fastställdes 
 
4 
Vägar under arbete - synpunkter 

 Alelundsvägen 
o Nr 18 har informerat om att man är bekymrad för vattenavrinning  

 Beslutades att Tore tittar på detta i veckan 
o Asfaltsarbeten i slutet av vägen vid Y korset, den förening som ansluter till FVF har frågat om var 

gränsen går, en kontroll visar att FVF ansvar sträcker sig till början av Y-et d.v.s. inte den 
vändplats som ifrågasatts. 

 Tore informerar Claes Ohlsson - ca 200 m2 till pris ca 30 000 +moms 
o Belysning och Asfalteringsarbeten inom de närmaste veckorna 

 Orrvägen 
o Nr 9 uppfarten till fastigheten ligger efter asfaltering ca 30 cm ovanför asfaltskanten 

 Beslutades att Tore tittar på detta i veckan 

 Taloxvägen 
o Vi bör försäkra oss om att lutning blir Ok 

 Vi avvaktar fortsatt utlåtande från LK P.Bolvede angående Gökvägen 
o Hans tar ny kontakt 
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5 
Ekonomiska läget 

 Avgifter som ännu ej inkommit ca 70 000 kr 
o Enligt listor från Acke 164 poster 

 Åke har haft kontakt med Kronofogdemyndigheten för att utreda hur vi kan driva in obetalda avgifter 
o För att få hjälp behöver myndigheten få: 

 Debiteringslängd 
 Registreringsbevis 
 Stadgar 
 Protokoll från stämman med beslut om utdebiteringens storlek 

o En ansökan per fastighet måste man ha 
o Myndigheten debiterar 600 kr för varje 

 Beslutades att vi brevledes informerar de fastighetsägare som fortsatt inte har gjort rätt för sig och begär 
inbetalning till vårt konto senast den 30 september. Om man till dess inte, antingen återkommit med ev. 
synpunkter på debiteringen eller inbetalt beloppet kommer ärendet med automatik att gå till 
Kronofogdemyndigheten för indrivning. Vi informerar om att det då tillkommer en extra kostnad på 600 kr 
att betalas av respektive fastighetsägare (denna lägger myndigheten på redan i kravet) 

 Återkrav på arvode från föregående ordförande som fortsatt inte har betalat tillbaka 
o Beslutades att starta processen via Kronofogdemyndigheten 

 Ansökan om betalningsföreläggande skickas tillsammans med nödvändig information 
 Kostnad 300 kr, som debiteras i samband med indrivning 

 Åke önskar tidsredovisning från styrelsemedlemmar 
 

 
6 
Handlingsplan åtgärder inför övertagandet 

 Alelundsvägen, har man ifrågasatt om FVF arbeten riskerar att kollidera med LK VA arbeten 
o Tore informerade om att så inte är fallet 

 Skador Johannebergsvägen har inrapporterats av Monier 
o Beslutades att Berth kontaktar berörda nybyggen som kan ha förorsakat skador 

 Lärkvägen önskemål om ytterligare ett gupp (se tidigare notering) 
o Kostnaden en fråga för LK 
o Tore kontrollerar denna vecka 

  Dovhjortsvägen önskemål om ytterligare ett gupp vid andra infarten 
o Beslutades att Tore kontaktar LK och ev. beställer – pris ca 15 000 kr 

 Påstorpsvägen, upprustning på bekostnad av SJ 
o SJ har efterfrågat mera ingående information om skador 
o Beslutades att Hans åtgärdas 

 Hagtornsvägen, vi avvaktar med belysning och asfalt till efter klart avtal mellan LK och markägare 

 Skallsjö högars väg, LK (Lars) önskar flytt av stolpe vid nya guppet 
o Tore ombesörjer flytt 

 Näktergalsstigen, vändplats ännu inte klar, vi planerar att hantera denna enligt tidigare avtal 

 Hagåsvägen, mail har inkommit med synpunkter 
o Beslutades att Hans svarar 

 Vitsippe/Blåsippevägen, kantsten i kurva skadad 
o Beslutades att Hans kontaktar H.Thyren LK 
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Belysning 

 44 belysningsinsatser nu genomförda, återstår 17 
o Ricklevägen, fortsatt avvakta LK VA-arbeten 
o Hagtornsvägen, ev. byte av stolpe 
o Granvägen skall åtgärdas, vi avvaktar tidplan från LK angående Lerum Energi arbeten 
o Sävegårdsvägen, 2 stolpar klara, ev. skall en stolpe flyttas framför nr 14-16, vi avvaktar dock 

med flytt till efter besiktning 

 Alelundsvägen, en extra lampa har monterats, ingår inte i FVF- Blåbärsåsv, Lerum Energi ansvarar 
Övertagande relaterat till Lantmäteri 

 Tore presenterade en 11 punkts lista som vi använder som arbetsunderlag för fortsatta arbetet. 
 
7 
Genomgång protokoll föregående möte 

 Anstår 
 
8 
Nästa möte 

 Den 12/9 klockan 19.00 i lokalen 
 
9 
Övriga frågor 

 Utflyttning från föreningslokalen skall vara helt klart den sista december 
o Beslutades att Berth kontakta Hembygdsförening – Lars Erik Karlsson 

  
 
Ordföranden tackade för visat intresse och alla önskade en Trevlig sommar. 
 
 
 
Vid protokollet   Justerat 

Berth Fransson        Tore Norden 

 


